## 【網球場】

網球場於民國 65 年 3 月 20 日完工,為軟硬式兩用之網球場,共有四區計 38M\*70M,由金山體育用品社承作,工程造價 400,000 元,經費來自校友捐贈:

A 場:第一屆洪南洋、第三屆阮仲垠。

B場:第二屆洪維城、第二屆黃江夏、第二屆黃扶桑。

C場:第一屆徐滄源、第一屆趙英哲、第一屆戴文凱、第一屆陳濟安。

D場:第二屆李德義、第二屆李文哲、第四屆吳南河、第六屆張宗豪。

球場照明於民國 72 年 8 月 31 日完工,由公祥貿易有限公司承作,工程造價 500,000 元。

## Tennis Court

Construction on the Tennis Court was completed on March 20, 1976 at a cost of NT\$400,000. Built by Jin-Shan Corporation, it contains four separate clay courts each measuring 38 meters wide and 70 meters long. The tennis court was funded by the alumni listed below:

A court: Nan-Yang Hong of the 1<sup>st</sup> graduating class and Zhong-Yin Ruan of the 3<sup>rd</sup> graduating class.

- B court: Wei-Cheng Hong of the  $2^{nd}$  graduating class, Jiang-Xia Huang of the  $2^{nd}$  graduating class, and Fu-Sang Huang of the  $2^{nd}$  graduating class.
- C court: Cang-Yuan Xu of the 1<sup>st</sup> graduating class, Ying-Zhe Zhao of the 1<sup>st</sup> graduating class, Wen-Kai Dai of the 1<sup>st</sup> graduating class, and Ji-An Chen of the 1<sup>st</sup> graduating class.
- D court: De-Yi Li of the 2<sup>nd</sup> graduating class, Wen-Zhe Li of the 2<sup>nd</sup> graduating class, Nan-He Wu of the 4<sup>th</sup> graduating class, and Zong-Hao Zhang of the 6<sup>th</sup> graduating class.

Lighting was installed by the Gong Xiang Corportion at a cost of NT\$500,000 on August 31,1983.